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OBEC DOBROCOVlCE

ZÁPIS č.13/2011
z veřejného zasedání zastupitelstva obce Dobročovice

konaného dne 30. 5. 2011 v místnosti obecního úřadu Dobročovice (hasičská zbrojnice)

Zasedání bylo zahájeno v 18:30 hodin

Přítomni členové zastupitelstva : Marcel Slováček
Věra Horová
Ing. Svatopluk Slováček
Ing. Olga Šebková

Omluveni: Mgr. Zuzana Svobodová

Zástupci veřejnosti: (O)

Program:

1. Uvolnění fmančních prostředků na opravu a vyčištění komunikací
2. Uvolnění fmančnich prostředků na vybudování přepadu z rybníka
3. Oslava 100 let koňky

I. Úvod

Starosta zahajuje zasedání. Starosta konstatuje, že jednání zastupitelstva bylo řádně svoláno a
běžnou kontrolou počtu zúčastněných zastupitelů konstatuje, že je zastupitelstvo usnášení
schopné.
Starosta se dotazuje, zda měl nebo má někdo z ověřovatelů zápisu připomínky k minulému
zápisu.
Odpověd je NE. Starosta konstatuje, že zápis byl řádně ověřen.

a/ návrh členů:

Ověřovatelé zápisu: Věra Horová, Svatopluk Slováček
Zapisovatel: Olga Šebková

Návrh usnesení č. 1:

Zastupitelstvo obce Dobročovice schvaluje:

zapisovatele: Olga Šebková
ověřovatele zápisu: Věra Horová, Svatopluk Slováček

Výsledek hlasování:
Pro: 4 Proti: O Zdržel se: O
Usnesení Č. 1bylo schváleno



bl schválení programu:

Návrh usnesenf Č. 2 :

za Dobročovice schvaluje program zasedání ve znění, v jakém je uveden na první straně tohoto
zápisu.

Výsledek hlasování:
Pro: 4 Proti: O Zdržel se: O
Usnesení Č. 2 bylo schváleno

1. Uvolnění finančních prostředků na opravu a vyčištění komunikací

Návrh usnesení Č. 3 :

Starosta předložil zastupitelstvu 3 cenové nabídky na opravu obecních komunikací:
154.568 Kč, 210.580 Kč a 54.535 Kč.
Zastupitelé se usnesli na nutnosti opravy místních komunikací vzhledem k tomu, že se dlouhá
léta neudržovala a neopravovala, a navrhuje využít nejlevnější variantu opravy.
ZO Dobročovice se usneslo uvolnit finanční prostředky ve výši 54.535 Kč na opravu místních
komunikací.

Výsledek hlasování:
Pro: 4 Proti: O Zdržel se: O
Usnesení č. 3 bylo schváleno

2. Uvolnění finančních prostředků na vybudování přepadu z rybníka

Návrh usnesení Č. 4 :

Na předchozím zasedání ZO Dobročovice se zastupitelstvo usneslo vybudovat přepad
z rybníka z důvodu častých záplav RD rodiny Poltikovičů.
Vybudování přepadu by na základě nejnižší cenové nabídky stálo 35.800 Kč.
ZO Dobročovice se rozhodlo přenechat vybudování přepadu Historickému hasičstvu
Dobročovice, které tento přepad vybuduje za 23.600 Kč. Tato cena zahrnuje materiál a
dopravu. Práci poskytne HHD bezplatně.
ZO Dobročovice souhlasí s uvolněním finančních prostředků 23.600 Kč na vybudování
přepadu.

Výsledek hlasování:
Pro: 4 Proti: O Zdržel se: O
Usnesení č. 4 bylo schváleno

3. Oslava 100 let koňky

Byly projednány body programu oslava bylo řečeno, co je zapotřebí ještě doladit.



Starosta ukončil zasedání v 19:00 hodin

Zapsala: Ing. Olga Šebková

Ověřovatelé: Ing. Svatopluk Slováček, Věra Horová

Věra Horová
místostrarostka

Vyvěšeno: 01.06.2011

Sejmuto: 4';-& 2cJ--1"1

Marcel Slováček
starosta


